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 REPUBLIKA HRVATSKA 
BJELOVARSKO-BILOGORSKA ŽUPANIJA 
           OPĆINA ROVIŠĆE 
            Općinsko vijeće 

 
KLASA: 024-01/22-01/5 
URBROJ: 2103-14-01-22-2 
 
Rovišće, 12. rujna 2022. 

 
Z A P I S N I K 

 
sa 9. sjednice Općinskog vijeća Općine Rovišće održane dana 12. rujna 2022. godine u 18,00 sati u 
prostorijama Općine Rovišće. 
 
  Sjednici je bilo nazočno 11  vijećnika:  
LUKA MARKEŠIĆ, MARIJANA ĆUK, ANĐELINA DOMINKOVIĆ, SABINA DŽOLAN MARODOLAC, 
IVICA HRGA, JASMIN KOMLJENOVIĆ, ROKO PAŠALIJA, MARINA RISEK, JOZO ŠUKAN, ZDENKA 
ŽUŽIĆ i IVICA TANJIĆ. 
  Sjednici nije bila nazočna MIHAELA MEGLOBA. 
  Osim toga, sjednici su bili nazočni općinski načelnik SLAVKO PRIŠĆAN, pročelnica 
JUO DANICA BRKIĆ MIKOLČEVIĆ, viša stručna suradnica za financije i računovodstvo u JUO 
SANJA HORVAT i vježbenica NATALIJA JAGARIĆ. 
 
  Sjednicu je otvorio predsjednik Općinskog vijeća LUKA MARKEŠIĆ, pozdravio sve 
nazočne i utvrdio da se na sjednici mogu donositi pravovaljane odluke, jer je nazočno 11 od 12 
vijećnika.  
  Predsjednik Općinskog vijeća predložio je da se usvoji dnevni red, prijedlog kojega su 
vijećnici primili uz poziv na sjednicu. Predloženi dnevni red je usvojen JEDNOGLASNO kako slijedi:  
 
 

D N E V N I   R E D 
 

1. Usvajanje Zapisnika sa 8. sjednice Općinskog vijeća. 
 

2. Donošenje Polugodišnjeg izvješća o izvršenju proračuna za 2022. godinu. 
 

3. Donošenje Izmjena i dopuna Programa javnih potreba za 2022. godinu koji se 
donose uz II. izmjene i dopune proračuna za 2022. godinu. 

 
4. Donošenje Odluke o sukcesivnom trošenju planiranog viška u Proračunu 

Općine Rovišće iz prethodnog razdoblja. 
 

5. Donošenje Odluke o osnovici i koeficijentu za obračun plaće općinskog 
načelnika. 

 
6. Donošenje Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika 

u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Rovišće. 
 

7. Donošenje Odluke o kupnji nekretnina za potrebe provedbe projekta „Sportski 
park Općine Rovišće – sportsko-rekreativna infrastruktura u funkciji turizma“. 

 
8. Donošenje Odluke o mjerilima za naplatu usluga Dječjeg vrtića „Palčica“ od 

roditelja – korisnika usluga. 
 

9. Donošenje Odluke o sufinanciranju predškolskog odgoja za djecu koja ne 
pohađaju Dječji vrtić „Palčica“. 
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10. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti na Polugodišnje izvršenje financijskog 
plana Dječjeg vrtića „Palčica“. 

 
11. Donošenje Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem 

ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića „Palčica“. 
 

12. Pitanja i prijedlozi. 
 

TOČKA 1. 
 

  Predsjednik Općinskog vijeća predložio je da se usvoji Zapisnik sa 8. sjednice 
Općinskog vijeća, koji su vijećnici dobili uz poziv na ovu sjednicu. Kako nitko od nazočnih nije imao 
primjedbi, Zapisnik je usvojen JEDNOGLASNO. 
 

TOČKA 2. 
 
  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal elektroničkim putem. Radi se o donošenju Polugodišnjeg izvješća o izvršenju 
proračuna za 2022. godinu. Predsjednik vijeća daje riječ Sanji Horvat kako bi upoznala vijećnike sa 
izvješćem. 
  SANJA HORVAT upoznaje vijećnike sa izvješćem kojeg su dobili elektroničkim putem. 
Radi se o polugodišnjem izvješću koji se zakonski mora donesti. Kaže kako je u prvoj polovici godine 
ukupan prihod Općine Rovišće 10.987.000,00 kuna, odnosno 40% ukupnog plana proračuna. Iznos je 
za 4.000.000,00 veći nego prošle godine u ovo vrijeme, a tome je najviše doprinesla druga rata za 
Kulturni centar Rovišće. Rashodi su u iznosu od 6.172.000,00 kuna, odnosno 23% planiranih rashoda. 
Rashodi za nefinancijsku imovinu su ostvareni u iznosu manjem od milion kuna, a razlog tome je što 
se oni realiziraju uvijek u drugoj polovici godine, što će se vidjeti u godišnjem financijskom izvješću. 
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
  Kako se nitko nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao je na 
glasovanje Polugodišnje izvješće o izvršenju proračuna za 2022. godinu. ODLUKA je donesena 
JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 
  

TOČKA 3. 
 

  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi se o donošenju Izmjena i dopuna Programa javnih 
potreba za 2022. godinu koji se donose uz II. izmjene i dopune proračuna za 2022. godinu. Radi se o 
4 programa, a to su kultura pod koje ulazi stavka Kulturnog centra Rovišće, Centra kulture Predavac, 
ulaganje u sakralne objekte na području općine, arheološko iskopavanje, kulturne manifestacije i 
monografije. Socijalno-zdravstvene potrebe se odnosne na jednokratne pomoći za novorođenčad i 
obitelj i kućanstvo, kao i nabavku drva za ogrijev, pomoć invalidima, pomoć u kući, donacije Crvenom 
križu i program Zaželi. Građenje komunalne infrastrukture uključuje gospodarenje otpadom i sve što 
sa komunalnom infrastrukturom ima veze. Sport se odnosi na aktivnosti, manifestacije vezane uz 
sport, uređenja dječjih igrališta, rekonstrukcija nogometnog igrališta. Predsjednik vijeća daje riječ 
načelniku kako bi dao dodatno obrazloženje za sport. 
  Načelnik kaže kako se radi o rekonstrukciji nogometnog igrališta u Rovišću, odnosno 
o malom igralištu sa umjetnom travom veličine 40x20 m, koje bi trebalo biti završeno do 2. - 3. 
mjeseca iduće godine. Također naveden je i Sportski centar Općine Rovišće. Radi se o natječaju 
Ministarstva turizma. Sportski centar bi se nalazio u Predavcu. Prijavljeno je na natječaj, ali će se 
vidjeti uspješnost zbog bodova koji su poprilično izjednačeni. Ovaj projekt ulazi u bruto sredstva koja 
će biti dobivena.  
  Predsjednik Općinskog vijeća daje riječ Sanji Horvat. 
  Sanja Horvat kaže kako je na prošloj 8. sjednici Općinskog vijeća donesena odluka o 
Izmjenama i dopunama Proračuna Općine Rovišće za 2022. godinu, čime su u proračun uvedene ove 
promjene, ali su u ovoj Izmjeni deteljno opisane i definirane. 
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
  Kako se nitko nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao je na 
glasovanje Izmjene i dopune Programa javnih potreba za 2022. godinu koji se donose uz II. Izmjene i 
dopune proračuna za 2022. godinu. ODLUKA je donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome 
ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 
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TOČKA 4. 

 
  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi se o donošenje Odluke o sukcesivnom trošenju 
planiranog viška u Proračunu Općine Rovišće iz prethodnog razdoblja. Predsjednik Vijeća daje riječ 
Sanji Horvat kako bi dala dodatno obrazloženje. 
  Sanja Horvat kaže kako se radi o odluci kojom se rješavaju dvije stvari. Akumulira se 
višak prihoda poslovanja i manjak iz nefinancijske imovine. Ovom odlukom se donosi da višak i 
manjak se prebijaju, te onda ostane čisti višak. Nefinancijsku imovinu objašnjava kao dvije vrste 
prihoda i dvije vrste rashoda, jedna vrsta prihoda se odnosi na prihode poslovanja, a druga na prihode 
od prodaje imovine. Prihod od prodaje imovine je uvijek nizak, a pravilima je utvrđeno da se kapitalna 
ulaganja financiraju iz tih prihoda. Time imamo velika kapitalna ulaganja, a mali prihod od imovine, pa 
se dogodi da imamo s jedne strane višak s druge manjak.  Višak je u iznosu od 3.072.000,00 kuna. 
Druga stvar koja se odlukom donosi je da se predlaže sukcesivno trošenje, odnosno troši se u 
razdoblju od dvije godine. U ovoj godini planira se iskoristiti 1.750.000,00 kuna, a iduće godine 
1.322.000,00 kuna. 
  Načelnik kaže kako je proračun teško napraviti, i da je teško raspolagati s novcima, a 
pogotovo kada se radi na projektima. Uvijek treba ubacivati nešto u program. Što se tiče imovine, 
općina nema neke velike mogućnosti prodaje. 
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 

Kako se nitko nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao je na 
glasovanje Odluku o sukcesivnom trošenju planiranog viška u Proračunu Općine Rovišće iz 
prethodnog razdoblja. ODLUKA je donesena JEDNOGLASNO te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini 
njegov sastavni dio.  
 

TOČKA 5. 
   
  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi se o donošenju Odluke o osnovici i koeficijentu za 
obračun plaće općinskog načelnika. Predsjednik vijeća kaže kako je riječ o umanjenju plaće općinskog 
načelnika. Ta odluka nije donesena od strane Općinskog vijeća već tako zakonski mora biti. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
  Kako se nitko nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao je na 

glasovanje Odluku o osnovici i koeficijentu za obračun plaće općinskog načelnika. ODLUKA je 
donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio.  
 
 

TOČKA 6. 
 
  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke. Radi se o 
donošenju Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u Jedinstvenom 
upravnom odjelu Općine Rovišće. Predsjednik vijeća kaže kako Općinsko vijeće može utjecati na 
plaće službenika i namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu, te kao predsjednik Općinskog 
vijeća na prijedlog daje povećanje koeficijenta. Radna mjesta 1. klasifikacijskog ranga sa koeficijenta 
1,80 na 2,00. Radna mjesta 6. klasifikacijskog ranga sa 1,50 na 1,70. Radna mjesta 8. klasifikacijskog 
ranga sa 1,35 na 1,55, te radna mjesta 9. klasifikacijskog ranga sa 1,15 na 1,45. Nakon toga daje riječ 
općinskom načelniku. 
  Općinski načelnik se slaže sa povećanjem plaća zaposlenika i smatra to dobrim 
prijedlogom i motivacijom za ozbiljan rad daljnji rad. Osvrće se na činjenicu da u prošlih 5-8 godina 
nije bilo povećanja plaća, a zna se kakva je trenutna situacija sa poskupljenjem životnog standarda. 
Nije sve u povećanju cijena, smatra kako su svi zajedno vrijedni i daju si truda i zajednički zaslužuju 
veće plaće, a isto tako i snižavanje plaća u slučaju lošeg ponašanja ili neizvršavanja obveza.  
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
  Ivica Tanjić kaže kako se i sam uvjerio koliko svi naporno i marljivo rade i da zaslužuju 
povećanje plaće. 
  Kako se više nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća 
predložio je da se donese Odluka o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u 
Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Rovišće. Odluka je donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže 
ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio.  
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TOČKA 7. 
 

Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke. Radi se o 
donošenju Odluke o kupnji nekretnina za potrebe provedbe projekta „Sportski park Općine Rovišće – 
sportsko-rekreativna infrastruktura u funkciji turizma“. Predsjednik Općinskog vijeća kaže kako su svi 
već upoznati sa projektom Sportskog parka Općine Rovišće, te kako je riječ o zemljištu u Predavcu. 
Daje riječ općinskom načelniku. 

Općinski načelnik upoznaje vijećnike sa činom darovanja svojeg zemljišta Općini 
Rovišće u svrhu provedbe projekta te objašnjava lokaciju zemljišta koje se kupuje.  

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
Kako se više nitko od nazočnih nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća 

predložio je da se donese Odluka o kupnji nekretnina za potrebe provedbe projekta „Sportski park 
Općine Rovišće – sportsko-rekreativna infrastruktura u funkciji turizma“. Odluka je donesena 
JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov sastavni dio. 

 
 

TOČKA 8. 
 

  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Riječ je o donošenju Odluke o mjerilima za naplatu 
usluga Dječjeg vrtića „Palčica“ od roditelja – korisnika usluga. Predsjednik Općinskog vijeća daje riječ 
Sanji Horvat za daljnje objašnjenje. 
  Sanja Horvat upoznaje vijećnike sa novom ekonomskom cijenom vrtića koja je sada 
1.980,00 kuna u odnosu na staru koja je bila 1.630,00 kuna. To je cijena koja je donesena prema 
državnom standardu. Općina Rovišće sada sufinancira 1.320,00 kuna za svako dijete, te se time nije 
povećavala cijena roditeljima, odnosno roditelji i dalje plaćaju istu cijenu. 
  Predsjednik vijeća obavještava o mogućnosti povećanja cijene vrtića u skoroj 
budućnosti zbog trenutne situacije sa povećanjem cijena. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
   Kako se nitko nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao je na 
glasovanje Odluku o mjerilima za naplatu usluga Dječjeg vrtića „Palčica“ od roditelja – korisnika 
usluga. ODLUKA je donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov 
sastavni dio.  
 

TOČKA 9. 
 
  Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Radi se o donošenju Odluke o sufinanciranju 
predškolskog odgoja za djecu koja ne pohađaju Dječji vrtić „Palčica“. Kratkim objašnjenjem 
predsjednik Općinskog vijeća objasnio je kako je riječ o djeci sa područja Općine Rovišće koja ne idu 
u DV Palčica, već neki drugi vrtić. Najveći iznos sufinanciranja je 900,00 kuna po djetetu. Radi se o 
otprilike 10 djece sa takvim statusom. 
  Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
   Kako se nitko nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao je na 
glasovanje Odluku o sufinanciranju predškolskog odgoja za djecu koja ne pohađaju Dječji vrtić 
„Palčica“. ODLUKA je donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov 
sastavni dio. 
 

TOČKA 10. 
 

Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 
nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu.  Radi se o donošenju Odluke o davanju suglasnosti na 
Polugodišnje izvršenje financijskog plana Dječjeg vrtića „Palčica“. Predsjednik Općinskog vijeća daje 
riječ Sanji Horvat kako bi dala dodatno obrazloženje. 

Sanja Horvat kaže kako je 26. kolovoza na Upravnom vijeću Dječjeg vrtića „Palčica“ 
doneseno polugodišnje izvršenje financijskog plana. Iznosi u izvješću su planirani realno. U 
financijskom izvješću je iskazan manjak od 412.000,00 kuna, koji će se smanjiti zbog Odluke o otpisu 
potraživanja koja je donesena na prošlom Općinskom vijeću. Najveći dio prihoda dječjeg vrtića dolazi 
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iz općinskog proračuna, a iznos od 252.000,00 kuna je od roditelja. Najveći dio rashoda se odnosi na 
plaće zaposlenika.  

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
Kako se nitko nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao je na 

glasovanje Odluku o davanju suglasnosti na Polugodišnje izvršenje financijskog plana Dječjeg vrtića 
„Palčica“. ODLUKA je donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini njegov 
sastavni dio. 

 
TOČKA 11. 

 
Predsjednik Općinskog vijeća upoznaje nazočne sa temom ove točke, o čemu su 

nazočni dobili materijal uz poziv na sjednicu. Treba se donijeti Odluka o davanju prethodne 
suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića „Palčica“. Predsjednik 
Općinskog vijeća daje riječ Sanji Horvat kako bi dala dodatno obrazloženje. 

Sanja Horvat kaže kako Općinsko vijeće treba donijeti odluku kako bi se Pravilnik 
mogao primjenjivati. Pravilnikom o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada DV „Palčica“ određeno je koje 
poslove tko odrađuje, radna mjesta, stručni i drugi uvjeti, opis poslova, pravila ponašanja, radno 
vrijeme te način rada sa djecom. Pravilnikom su predviđena radna mjesta za ravnatelja, stručnog 
suradnika na nepuno radno vrijeme, odgojitelja kojih ima ovisno o broju grupa, viša medicinska sestra 
na nepuno radno vrijeme, dva kuhara i dvije spremačice. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu o iznesenom. 
Kako se nitko nije prijavio za raspravu, predsjednik Općinskog vijeća dao je na 

glasovanje Odluku o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada 
Dječjeg vrtića „Palčica. ODLUKA je donesena JEDNOGLASNO, te se prilaže ovome ZAPISNIKU i čini 
njegov sastavni dio. 
 
 

TOČKA 12. 

 
  Predsjednik Općinskog vijeća poziva vijećnike da iznesu pitanja i prijedloge ako ih 
imaju. 
  Jozo Šukan ima pitanje vezano uz plaće zaposlenika u Dječjem vrtiću „Palčica“. 
Zanima ga mogu li se povećati plaće zaposlenicima da budu u rangu sa gradskim plaćama.  
  Načelnik kaže kako je prilikom preuzimanja vrtića zatraženo povećanje plaća što je i 
učinjeno jer smatra kako je važno držati do zaposlenika i zaslužuju to.  
  Sanja Horvat se nadovezuje na pitanje i kaže kako su zadnja dva do tri mjeseca plaće 
zaposlenika u Dječjem vrtiću „Palčica“ veće i do 1.000,00 kuna nego što su bile prije te su time 
izjednačene sa ostalim vrtićima, prvenstveno vrtićem u Velikom Trojstvu na koji su se zaposlenici 
vrtića pozivali kao primjer. 
  Ivica Hrga ima pitanje vezano uz most prema Žabjaku. Kaže kako je most loše 
napravljen, odnosno popravljen i da ga treba adekvatno popraviti jer u ovom stanju nije siguran za 
prolazak. 
  Načelnik kaže kako se slaže sa time, i da treba kontaktirati Igora Barberića da pošalje 
neki izračun koliko bi to financijski koštalo. 
  Roko Pašalija ima zamolbu za načelnika vezano uz igralište u Podgorcima, mogu li se 
nabaviti klupe oko igralište kako bi imala djeca gdje sjediti, a i majke koje dovode svoju djecu na 
igranje. Također ako bi se mogla nabaviti oprema za igralište kao što su ljuljačke, tobogani i slično. 
  Načelnik kaže kako ima u planu kroz sljedećih mjesec dana realizirati klupe jer je već 
u planu, ali isto tako kaže da trebaju korisnici igrališta malo voditi brigu oko čistoće kako bi bilo uredno, 
a ne puno smeća sa raznim otpadom okolo igrališta. 
  Jasmin Komljenović se zahvaljuje svima koji su uspjeli doći na proslavu 70. godišnjice 
DVD-a Kovačevac. Zahvaljuje se načelniku na doprinosu i isto tako Komunalcu Rovišće na odlično 
odrađenom poslu. 
  Marijana Ćuk postavlja pitanje zna li se u kojoj je trenutno fazi Osnovna škola 
Rovišće.  
  Načelnik kaže kako se želi nadovezati na komentare kako Županija nije platila radove, 
da to nije istina, već da je kasnila i to jako kratko. Osnovna škola Rovišće podignut će kredit u iznosu 
od 5.000.000,00 kako bi se adekvatno i kako spada riješila kuhinja i ostale stvari koje još nisu 
završene. Taj kredit će svakako Županija namirit. Načelnik spominje kako na sljedećem sastanku sa 
županom želi razgovarati o situaciji sa školom u Rovišću, kao i u Podgorcima te o 17 km loših 
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županijskih cesta u našoj općini. Načelnik kaže kako je 02. 11. 2022. krajnji rok za završetak radova u 
Osnovnoj školi Rovišće i da trenutno sve ide u dobrome smjeru. Kaže kako je to sve moglo biti ranije 
gotovo da se ozbiljnije krenulo u radove i da se vodila briga o nekim stvarima. Kad je riječ o školi u 
Podgorcima koja je u jako lošem stanju, treba riješiti trenutno peći koje treba postaviti, i treba napraviti 
troškovnik za tu školu. 
  Načelnik spominje problem sa grobljima na području Općine Rovišće. Postaje sve veći 
problem sa mjestima. Asfaltiranje također predstavlja problem jer se radi o velikim količinama 
površine. Također, grobne naknade se nisu mijenjale od 2005. godine, a situacija je daleko drugačija 
sada nego što je prije bila, i to na svim grobljima na području općine. 
  Marina Risek komentira kako Komunalac Rovišće loše održava groblja dok kose travu 
i flaksaju. Kaže kako se miješa smeće sa travom i da bi trebali to čistiti dok kose. 
  Načelnik smatra da ima nekih problema što se tiče djelatnika Komunalca Rovišće, ali 
da oni nisu robovi, pa ne mogu brinuti o svakoj sitnici koliko god se pokušava razgovorom to 
napomenuti. 
  Marina Risek također kaže kako su stakla na autobusnim kućicama jako zmazana i da 
ružno izgledaju, pa predlaže da se to opere i očisti. 
  Načelnik koristi priliku da pohvali djelatnice iz javnih radova koje su marljive i vrijedne 
te komentira kako Općina Rovišće nikad nije bila tako čista, uredna i lijepo održavana. 
  Načelnik kaže kako je Dječji vrtić „Palčica“ dobio 250.000,00 kuna za opremu odnosno 
igračke. Dio se financira iz Središnjeg državnog ureda za demografiju i mlade, a dio financira Općina 
Rovišće. Nadzorom vatrogasnog inspektora obavještena je općina kako bi se više trebalo izdavajati 
financijski za vatrogastvo. Treba se donijeti novi plan zaštite od požara. I dalje postoji problem sa 
DVD-om Predavac koji se nastoji riješiti što prije. Načelnik kaže kako ljudi traže sve više ležeće 
policajce na raznim lokacijama u našoj općini. Na tome se radi koliko može. Cesta za Kraljevac je 
završena, ostaje na Županijskim cestama da asfaltiraju i završe taj dio. U vremenskom periodu od 15. 
do 20. rujna trebao bi biti pušten vodovod u Žabjaku budući da su nedostatci riješeni i ima uporabnu 
dozvolu.  Načelnik poziva pročelnicu JUO Danicu Brkić-Mikolčević da upozna vijećnike sa trenutnom 
situacijom vezano uz projekte i nabave. 
  Pročelnica JUO kaže kako je objavljen oglas za javnu nabavu za tržnicu Rovišće u 
elektroničkom oglasniku za javnu nabavu. Oglas traje 5 dana i nakon toga kreće glavni postupak 
nabave koji ide redom kako to Zakon o javnoj nabavi nalaže. Nakon isteka roka pristigle ponude se 
elektronički otvaraju i odabire se najpovoljnija ponuda i sa ponuditeljem se sklapa ugovor o izvođenju 
radova. Također u tijeku je i postupak pripreme za javnu nabavu Sportskog parka Općine Rovišće. 
Iduća javna nabava ići će za Dječji vrtić „Palčica“ kada se utvrdi s kojim iznosom Općina Rovišće 
sudjeluje jer smo dobili manji iznos od traženog. 
  Načelnik kaže kako je u Fondu za zaštitu okoliša odobren iznos za nabavu stroja za 
četkanje nogostupa i rubnjaka, pa će uskoro krenuti i javna nabava za taj stroj. Također na projektu 
Zaželi III. faza su odobrena sredstva i već sada se zna da će biti velika zainteresiranost za žene koje 
žele raditi, a isto tako i za korisnike programa.  
   
  Kako više nije bilo pitanja i prijedloga, predsjednik Općinskog vijeća zaključio je 
sjednicu u 19,10 sati. 

 
- D o v r š e n o – 
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